

7D5N 东京 / 富士山 / 白川乡 / 京都 / 大阪

TOKYO / MT.FUJI / SHIRAKAWA-GO / KYOTO / OSAKA

Singapore 对 Tokyo Tour Code: JJTO-9





日本











Shirakawa-Go Village 合掌村





SCHEDULE

D1 SINGAPORE ₹ TOKYO

(MOB)

D2 TOKYO

(L/D)

- ✓ Sensoji (Asakusa Temple)
- **☑** Nakamise Street
- **☑** Shinjuku
- ☑ Ginza

D3 TOKYO A HAKONE A MT.FUJI

(B/L/D)

- ☑ Owakudani Ropeway
- ☑ Gotemba Outlet

D4 MT.FUJI A MATSUMOTO

(B/L/D

- ☑ Oshino Hakkai
- ✓ Kawaguchiko
- ☑ Oishi Park

MATSUMOTO A TAKAYAMA A SHIRAKAWA-GO A GIFU

(B/L/D)

- ☑ Shirakawa

D6 GIFU A KYOTO OSAKA

(B/L/D)

- **☑** Gion
- **☑** Shinsaibashi
- **☑** Dotonbori

D7 OSAKA ₹ SINGAPORE

(B/MOB)

- ☑ Kuromon Market
- ☑ Rinku Outlet







✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner Special Cuisine:

- ★ Eel Set Meal
- ★ Tonkatsu Set Meal
- ★ Seafood Hotpot
- ★ Sukiyaki
- ★ Toban-Yaki Set Meal

TOURIST ATTRACTIONS:

TOKYO

Sensoji (Asakusa Kanon Temple) - The temple is dedicated to the god of mercy, Kanon. And is famous for its Kaminari-mon or Thunder Gate. And you could walk along Nakamise Shopping Arcade, is bustling with people buying traditional Japanese snacks, which you could see many snack stalls demonstrate how they make it and then sell it still piping hot.

HAKONE

- Oshino Hakkai Is underground water from Mt. Fuji. It begins with the snow on the top of Mt. Fuji. The water travel over 60 years, and finally spring at Oshino Hakkai.
- Ashi Lake Hidden in the heart of Hakone, it is a volcanic lake formed 3,000 years after the eruption of the Hakone volcano. The crater lake features a torii gate by the lakeside, beautiful scenery, and pirate ships.

КҮОТО

- ◆ Fushimiinari Shrine Every year, many worshippers visit the shrine to pray for bountiful harvests, prosperous businesses, and safe travels. Additionally, a custom originating from the Edo period sees visitors making wishes by donating to erect torii gates within the shrine grounds, expressing their respect for the deities. As a result, the shrine is home to an astonishing number of large torii gates, famously known as "Senbon Torii," making it renowned throughout Japan and even abroad.
- Gion Retains the charm of Japan's bygone eras, with every corner reflecting Kyoto's rich history as the capital for over 1,200 years. The picturesque streets offer two distinct experiences: enjoying delicious food while also immersing oneself in traditional performances and arts, which are key features of Gion.

OSAKA

 Shinsaibashi Shopping Arcade - A covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop.

SHIRAKAWA-GO

♦ Shirakawa-Go Village - The Historic Villages of Shirakawa-gō are one of Japan's UNESCO World Heritage Sites. These villages are well known for their houses constructed in the architectural style known as gash O-zukuri. The Gasshō-zukuri, "prayer-hands construction" style is characterized by a thatched and steeply slanting roof resembling two hands joined in prayer. The design is exceptionally strong and, in combination with the unique properties of the thatching, allow the houses to withstand and shed the weight of the region's heavy snowfalls in winter.



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ T Mark Hotel or Similar Class
- ✓ Fujisan Garden Hotel or Similar Class
- ✓ Iroha Grand Matsumoto or Similar Class
- ✓ Gifu Grand Hotel or Similar Class
- ✓ Noku Osaka or Similar Class

x1 Night x1 Night

x1 Night

x1 Night

x1 Night

NO OPTIONAL TOUR





情简行程

新加坡 🛪 东京

(机上用餐)

东京

(午/晚)

- ☑ 浅草寺
- ☑ 仲见世商店街
- ☑ 新宿购物区
- ☑ 银座

东京 🗦 箱根 🖨 富士山

(早/午/晚)

- ☑ 芦之湖
- ☑ 大涌谷缆车
- ☑ 御殿场OUTLET

第四天

富士山 🖨 松本

(早/午/晚

- ☑ 忍野八海
- ☑ 河口湖
- ☑ 大石公园

松本 🖹 高山 🛢 白川乡 🛢 崎阜 第五天

- ☑ 高山古街
- ☑ 高山阵屋
- ☑ 白川乡

崎阜 🖨 京都 🖨 大阪

(早/午/晚)

- ☑ 伏见稻和大社
- ☑ 祇園
- ☑ 心斋桥
- ☑ 道顿堀

第七天

大阪 🋪 新加坡

(早/机上用餐)

- ☑ 黑门市场
- ☑ 临空城PREMIUM OUTLET





✓ 5早餐/5午餐/5晚餐 风味餐:

- ★ 鳗鱼定食 ★ 寿喜锅
- ★ 炸猪排饭 ★ 陶板烧
- ★ 海鲜锅

观光景点:

◆ 浅草寺 - 建于7世纪的佛庙,其象征物是风雷神门,上面挂着写有"雷门" 两个字的大红灯笼,这里每天都有前来参拜的观光客,终年熙熙攘攘。您也 可在该寺前的热闹街道"仲见世"购物,此处满布出售纪念品的小店及当地 小吃的日式店铺。

箱根/

- ◆ 忍野八海 有富士山需水渗入地底后满出的八个池子而形的特别景观、是白 佳名泉之一。加上以富士山为背景的美丽景致,确实令人沉迷!
- ◆ **芦之湖** 隐藏在箱根的中心位置,它是3000年前箱根火山爆发之后,形成的 火山湖。拥有湖畔鸟居、优美风景和海盗船的火山口湖。

京都

- ◆ **伏见稻荷大社** 每年都有大量的香客前来神社祭拜祈求农作丰收,生意兴隆 交通安全 。另外起源于江户时代的习俗,前来此地许愿的人们往往会捐款 在神社境内竖立一座鸟 居来表达对神明的敬意,使其神社的范围内竖有数量 惊人的大小鸟居,而以【千本鸟居 】之名而闻名日本全国乃至于海外。
- ◆ 祇园 保留了日本的往昔风情祇園的魅力,這裡的每個角落,都映照著京都 作為日本首都長達1,200年以上所交織出的歷史情懷。同時,風情滿溢的街道 、在品嚐美食的同時可以體驗傳統表演:遊藝的兩種不同角度,也是祇園的特 徵之一。

大阪

◆ 心斋桥购物街 - 大阪最大的购物区,也是日本最长的天缝式购物街,集中了 许多精品屋和专卖店还有很多饮食店。

白川乡

合掌村 - 于1995年列入世界文化遗产,因为冬天的景色如同童话故事中情景 故被誉为『冬日的童话村』。这是日本一种特殊的民宅形式、特色是 以茅草覆盖的 屋顶,呈人字型的屋顶如同双手合十一般,于是就被称为【合 掌】。合掌造为木造 建筑物,在兴建的过程中完全不用钉子,但仍然十分坚 固。合掌造的屋顶十分陡峭 ,这是使积雪容易滑落不会堆积,以避免冬季的 大雪将屋顶压垮。







酒店住宿(5晚)

- ✓T MARK酒店或同级
- ✓ 富士山花园酒店或同级
- ✓ 松本站前色叶大饭店或同级
- ✓ 岐阜大酒店或同级
- ✓大阪诺库酒店或同级

- x1 晚 x1 晚
- x1 晚 x1 晚
- x1 晚

无自费项目

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

旅游质讯 General Information

·日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card	* Credit card al * 致电信用卡在I	re used widely in Japan 日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.20 100 日元 = 马币 3.20 *Subject to currency of the day* *以当天记事为准*	拨号代码 Dial Code	Japan 日本	: +81 : +81
电压 Voltage	Voltage - almost always 100 V 电压 – 100 伏特	插座 Power Socket	Type B / 类型 -	2 flat blade pin / 两脚扁型插头 2 flat blade pin + 1 round pin 两脚扁型 + 一圆型插头
时差 Time Different	Japan - 1 hour ahead of Malaysia 日本标准时差快 马来西亚 时间1小时	行李托运 Luggage Allowance	not more than 25 than 7 kg.	re entitled to check in 1 luggage of kg and a hand carry bag not more 件不超过7公斤的手提行李上机,以 过25公斤。
气候 Weather	Spring 春季 Summer I 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May Jun to Aug 20℃ - 6℃ 28℃ - 19℃	9) Se	utumn 秋季 月 – 11月 ep to Nov 5℃ - 10℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 13℃ - 3℃ *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330-800 / A-787-10			
Departure Da 出发日期: Tour Fare: 团费: Tipping: 小费: Visa: 签证:	te:	Flight: 航班行程: Airport Tax & Fuel 机场税及燃油附加 Agent Collection F 旅行社代收费: Travel Insurance: 旅行保险: TOTAL: 总数:	费:	
	GD Partner:			

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441